

ԵՐԿԱՐԱԺԱՄԱԿԵՏ ՌԵՊՈ ԳՈՐԾԱՐՔ**1. ԸՆԴՀԱՆՈՒՐ ԴՐՈՒՅԹՆԵՐ**

1.1. Սույն Երկարաժամկետ Ռեպո գործարքի պայմանները (այսուհետ՝ **Ռեպո պայմաններ**) հանդիսանում է «Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» սահմանափակ պատասխանատվությամբ ընկերության (այսուհետ՝ **Ներդրումային ընկերություն**) Գործարար հիմնական պայմանների (այսուհետ նաև՝ **Հիմնական պայմաններ**) անբաժանելի մասը, որը հասանելի է Ներդրումային ընկերության հետևյալ պաշտոնական կայքէջի հասցեով <https://ffin.am/documents/>:

1.2. Հաճախորդն ընդունում և համաձայն է, որ Երկարատև Ռեպո գործարքի նկատմամբ, այդ թվում նաև, բայց չսահմանափակվելով՝ կիրառելի են լինելու սույն Ռեպո պայմանները, Հիմնական պայմանները, ինչպես նաև Հիմնական պայմաններին կից հավելվածները:

1.3. Ռեպո պայմաններով կարգավորվում են Ներդրումային Ընկերության ու Հաճախորդի միջև Երկարաժամկետ Ռեպո գործարքներից ծագող հարաբերությունները: Ռեպո պայմաններով չկարգավորված հարաբերությունները կարգավորվում են Հիմնական պայմաններով: Սույն Ռեպո պայմաններում օգտագործված հասկացություններն ունեն նույն նշանակությունը, ինչ դրանց տրված է Հիմնական պայմաններով, եթե այլ բան սահմանված չէ Ռեպո պայմաններով:

2. ՌԵՊՈ ԳՈՐԾԱՐՔ

2.1. Ռեպո գործարքով Հաճախորդը «Ֆրիդոմ Ֆինանս Եվրոպա» ՍՊԸ-ից (այսուհետ նաև՝ **Վաճառող**) ձեռք է բերում արժեթղթեր և պարտավորվում է վճարել այդ արժեթղթերի դիմաց որոշակի գումար (այսուհետ նաև՝ **Ձեռքբերման օր**), այնուհետև մարման օրը

(այսուհետ նաև՝ **Մաքման օր**)՝ Հաճախորդը հետ է վաճառում ձեռք բերված արժեթղթերը Վաճառողին (այսուհետ նաև՝ **Ռեպո գործարք**):

2.2. Ռեպո գործարքը՝ արժեթղթերի առք/վաճառքը իրականացվում է միայն ԱՄՆ դոլար և Եվրո արժույթներով:

2.3. Ռեպո գործարք կնքելու համար նվազագույն գումարի չափը կազմում է՝ 100 (հարյուր) ԱՄՆ դոլար կամ 100 (հարյուր) Եվրո:

2.4. Ռեպո գործարքը կարող է կնքվել 3, 6 կամ 12 ամիս ժամկետով: Ժամկետի ընտրությունն իրականացվում է Հաճախորդի կողմից:

2.5. Ռեպո գործարքներով վճարումները կարող են իրականացվել նաև D-հաշվի միջոցով: D-հաշվի միջոցով առևտուրը հասանելի չէ: D-հաշվի հետ կապված կարգավորումները սահմանված են Հիմնական պայմաններով:

2.6. Տալով Ռեպո գործարքի կնքման վերաբերյալ Հանձնարարականը Հաճախորդը համաձայնվում է, որպեսզի Ներդրումային Ընկերությունը Հաճախորդի անունից կատարի բոլոր անհրաժեշտ գործողություններն ուղղված վերջինիս և Վաճառողի միջև իրականացվող Ռեպո գործարքի կատարմանը, այդ թվում, բայց չսահմանափակվելով՝ կատարի Ռեպո գործարքի հետ կապված հաշվարկները, ներառյալ՝ փոխանցումները, իրականացնի արժեթղթերի փոխանցումը և հետ փոխանցումը առանց Հաճախորդի լրացուցիչ համաձայնության և/կամ հանձնարարականի (անակցեպտ կարգով):

3. ՌԵՊՈ ԳՈՐԾԱՐՔԻ ԿՆՔՄԱՆ ԿԱՐԳԸ

3.1. Ռեպո գործարք կնքելու համար Հաճախորդը պետք է ուղարկի համապատասխան հանձնարարական Ներդրումային ընկերությանը՝ Հարթակի միջոցով (այսուհետ նաև՝ **Հանձնարարական**): Հանձնարարականը պետք է պարունակի Ռեպո գործարքի ժամկետը, արժույթը և մասնակցության ժամկետին համապատասխանող որոշակի ակնկալվող եկամուտը: Հիմնական պայմաններով և/կամ Ընկերության Հարթակում Ընկերության կողմից կարող են սահմանվել Հանձնարարականի ձևին և/կամ բովանդակությանը ներկայացվող այլ պահանջներ:

3.2. Հաճախորդն ընդունում և հաստատում է, որ՝

3.2.1. Ներդրումային ընկերությունն իրավունք ունի մերժել Հանձնարարականի կատարումը, երբ այն չի համապատասխանում Ռեպո պայմաններով սահմանված պահանջներից որևիցե մեկին և/կամ եթե Հաճախորդին հասանելի դրամական միջոցները բավարար չեն Ռեպո գործարք կնքելու համար, և/կամ Հիմնական պայմաններով և/կամ սույն Ռեպո պայմաններով սահմանված այլ դեպքերում:

3.2.2. Վաճառողն իրավունք ունի իր հայեցողությամբ և առանց իր համար որևէ բացասական հետևանքների հրաժարվել Ռեպո գործարք կնքելուց: Հաճախորդն ընդունում և հաստատում է, որ Ռեպո գործարք կնքելու որոշումը կայացնում է Վաճառողը, բայց ոչ Ներդրումային ընկերությունը:

3.2.3. Ներդրումային ընկերությունը Հաճախորդին չի տրամադրում որևէ ներդրումային խորհրդատվություն որևէ Ռեպո գործարք կնքելու վերաբերյալ:

3.2.4. Մինչև Ռեպո գործարք կնքելը, ներառյալ՝ Հանձնարարական տալը, Հաճախորդը երրորդ անձ մասնագետներից ստացել է ֆինանսական, իրավական, հարկային և այլ մասնագիտական խորհրդատվություն և համոզվել, որ Ռեպո գործարքի կնքումն ամբողջությամբ համապատասխանում է իրեն առնչվող տարածքներում կիրառվող օրենքների և կարգավորումների պահանջներին, ինչպես նաև իր ներդրումային նպատակներին:

3.2.5. Հաճախորդն ընդունում և հաստատում է նաև, որ ցանկացած հանձնարարականի կատարումը չի կարող նախապես ճշգրտորեն որոշվել կամ երաշխավորվել և Ներդրումային ընկերությունը որևէ երաշխիք չի տալիս որևէ հանձնարարականի կատարման վերաբերյալ:

3.2.6. Հաճախորդն ընդունում և հաստատում է, որ Ներդրումային ընկերությունը Ռեպո գործարքին կողմ չի հանդիսանում:

4. ՌԵՊՈ ԳՈՐԾԱՐՔՈՎ ՀԱՇՎԱՐԿՆԵՐԻ ԻՐԱԿԱՆԱՑՈՒՄԸ

4.1. Ռեպո գործարքի գործողության ողջ ժամկետի համար տոկոսագումարները հաշվեգրվում են Հաճախորդի Հանձնարարականի կատարման օրը և վճարվում են նույն

օրը առևտրի սահմանակում ունեցող Հաճախորդի ենթահաշվին և հասանելի են դառնում Հաճախորդին Ռեպո գործարքի գործողության ժամկետի ավարտի օրը՝ Մարման օրը, Երևանի ժամանակով ժամը 12:00-ին (Եվրոյով կամ ԱՄՆ դոլարով):

4.2. Ռեպո գործարքի համար ցանկացած Հաճախորդի հաշիվներից օգտագործված ազատ դրամական միջոցի դիմաց հաճախորդի հաշվին փոխանցված բազային ֆինանսական գործիքների քանակը կլորացվում է դեպի վեր:

4.3. Վճարվող տոկոսները կուտակային չեն և չեն հաշվեգրվի ամեն օր, քանի դեռ չի հասել նվազագույն տոկոսագումարի 0,01 ցենտին/եվրոցենտ:

4.4. Գնման ու վաճառքի գների միջև տարբերությունը՝ տոկոսագումարի չափը, կհաշվարկվի հետևյալ տոկոսադրույքների հիման վրա՝

- ԱՄՆ դոլարով մնացորդի դեպքում SOFR*-ի տոկոսադրույքով,
- Եվրոյի մնացորդի դեպքում Euribor-ի 1 շաբաթվա** լողացող տոկոսադրույքով

* SOFR - Ապահովված օվերնայթ ֆինանսավորման տոկոսադրույքի տվյալներ, որոնք հրապարակում են են New York Fed -ի կողմից հետևյալ կայքում՝ <https://www.newyorkfed.org/markets/reference-rates/sofr>, թարմացվում են համապատասխան օրը արևելյան ժամանակով (ԱՄՆ) մոտավորապես առավոտյան ժամը 8:00-ին (Երևանի ժամանակով 17:00-ին):

** Euribor 1 week - եվրոյի առաջարկվող միջբանկային տոկոսադրույք՝ եվրոյի դրամական շուկայի հենանիշ, որը հաշվարկվում է մեկշաբաթյա մարման ժամկետների համար, հրապարակվում է The European Money Markets Institute-ի կողմից տվյալ օրը իր կայքում՝ <https://www.emmibenchmarks.eu/benchmarks/euribor/>

4.5 Ներդրումային ընկերության կողմից մատուցվող ծառայությունների համար սակագները սահմանված են Հիմնական պայմաններին կից Հավելված 3-ով, որը հրապարակված է Ներդրումային ընկերության պաշտոնական կայքէջում, հետևյալ հղմամբ՝ <https://ffin.am/documents/>:

5. ՌԻՍԿԵՐ

5.1. Ռեպոն բարձր ռիսկային գործարք է և կարող է հարմար չլինել ներդրողների մեծ

մասին:

5.2. Ցանկացած ռեպո գործարք ենթարկվում է մի շարք ռիսկերի: Ստորև բերված բոլոր ռիսկերի ցանկը կամ բացատրությունները, որոնց կարող է հանդիպել Հաճախորդը ռեպո գործարք կնքելիս, սպառիչ չէ և ներդրում կատարելիս և պետք է օգտագործվի միայն որպես ուղեցույց:

5.3. Ռեպոները բարձր ռիսկային գործարքներ են, որոնք ենթադրում են կոնտրագենտի վարկային ռիսկ, որի արդյունքում ներդրողները կարող են առերեսվել գործարքի մյուս կողմի ռեպո գործարքով սահմանված համապատասխան պարտավորության չկատարմանը: Կողմերից յուրաքանչյուրը ենթարկվում է շուկայական գնի, տոկոսադրույքի, վարկային ռիսկի, իրացվելիության ռիսկի, արժույթային ռիսկի և կապիտալի ռիսկի, որը բխում է իր ունեցած ֆինանսական գործիքներից: Ռեպոներով նախատեսված յուրաքանչյուր Կողմերի պարտավորությունները գործարքի մյուս կողմի ենթակայության տակ գտնվող և չապահովված պարտավորություններ են և դասակարգվելու են *pari passu* իր մյուս չստորադասված և չապահովված պարտավորությունների հետ:

5.4. Ռեպոները չեն կարող համապատասխան ներդրում լինել բոլոր ներդրողների համար: Ցանկացած ռեպո գործարքից առաջ Հաճախորդը պետք է ինքնուրույն որոշում կայացնի՝ արդյոք որևէ այդպիսի գործարքը համապատասխանում է իր սեփական ներդրումային նպատակներին և փորձին, և ցանկացած այլ գործոն, որը կարող է առնչություն ունենալ այդ ներդրումների հետ կապված: Մասնավորապես, Հաճախորդը պետք է.

- ունենա բավարար գիտելիքներ և փորձ ռեպոների, ռեպո գործարքի առավելությունների և ռիսկերի գնահատման համար.
- հասանելիություն և իմացություն ունենա համապատասխան վերլուծական գործիքներին՝ իր հատուկ ֆինանսական իրավիճակի և իր կողմից դիտարկվող ներդրում(ներ)ի համատեքստում գնահատելու համար ռեպո գործարքները և գործիքի ազդեցությունը Հաճախորդի ընդհանուր ներդրումային պորտֆելի

վրա:

- ունենա բավարար ֆինանսական ռեսուրսներ և իրացվելիություն Ռեպո գործարքների հետ կապված բոլոր ռիսկերը կրելու համար.
- մանրակրկիտ հասկանա Ռեպո գործարքի հիմքում ընկած արժեթղթերը և հիմքում ընկած պարտավորությունները կարգավորող պայմանագրային փաստաթղթերը և ծանոթ լինի ֆինանսական շուկաների վարքագծին և ցանկացած ֆինանսական փոփոխականի, որը կարող է ազդեցություն ունենալ ռեպոների եկամտաբերության վրա. և
- կարողանա գնահատել տնտեսական, տոկոսադրույքների և այլ գործոնների հնարավոր սցենարները, որոնք կարող են ազդել Հաճախորդի ներդրումների և կիրառելի ռիսկերը կրելու նրա կարողության վրա:

5.5. Հաճախորդը պետք է նաև խորհրդակցի իր հարկային խորհրդատուի հետ՝ ռեպո գործարքի հարկային հետևանքների վերաբերյալ:

5.6. Ռեպոները չեն ներկայացնում որևէ թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, երաշխավորի, կառավարչի կամ այլ փոխկապակցված անձի, և Հաճախորդը ռեպոներով որևէ իրավունք չի ունենա դիմելու որևէ այդպիսի թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, հովանավորի, կառավարիչ կամ այլ փոխկապակցված անձի: Ռեպոները ոչ մի կերպ չեն երաշխավորվում, հաստատվում կամ խրախուսվում որևէ թողարկողի, տեղեկատու կազմակերպության, երաշխավորի, կառավարչի կամ այլ փոխկապակցված անձի կողմից որևէ հիմքում ընկած ակտիվի առնչությամբ, և այդպիսի կազմակերպությունները պարտավորություն չունեն հաշվանցելու իրենց գործողությունների հետևանքները ռեպո գործարքի որևէ կողմի վրա:

5.7. Հաճախորդը հասկանում և համաձայնում է, որ եթե վերջինս որոշի դադարեցնել որևէ գործարք մինչև Ժամկետի ավարտը (Ինչպես նշված է ստորև), հաճախորդը կարող է, համաձայն փոխանակման կիրառելի պայմանների, ստանալ վաղաժամկետ դադարեցման գումարը, որը փոխանցվել է հաճախորդի հաշվին, բայց առանց դրա վրա հաշվարկված տոկոսագումարների, յուրաքանչյուր դեպքում՝ չներառված ցանկացած կիրառելի հարկեր, Վճարներ, միջնորդավճարներ կամ այլ ծախսեր (ներառյալ

բրոքերային վճարները):

5.8. Հաճախորդը հասկանում և համաձայնում է, որ Ընկերությունը, յուրաքանչյուր կոնտրագենտ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունները տարբեր դերեր են խաղում ռեպո գործարքի կնքման և տարածման հետ կապված: Այս գործառնություններն իրականացնելիս Ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց դուստր ձեռնարկությունների տնտեսական շահերը կարող են կողմնակալ լինել կամ պոտենցիալ հակասել Հաճախորդի՝ որպես փոխանակման ներդրողի շահերին: Բացի այդ, Ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունների բիզնես գործունեությունը, ներառյալ հեջավորումը և առևտրային գործունեությունը, կարող են հանգեցնել նրան, որ նրանց տնտեսական շահերը հակասեն հաճախորդի շահերին: Հնարավոր է, որ ընկերության, յուրաքանչյուր գործընկերոջ և նրանց համապատասխան դուստր ձեռնարկությունների հեջավորման կամ առևտրային գործունեությունը կարող է նրանց համար զգալի շահույթ բերել, մինչդեռ ռեպո գործարքների արժեքը նվազում է:

6. ՊԱՏԱՄԽԱՆԱՏՎՈՒԹՅՈՒՆ

6.1. Հաճախորդը ընդունում և համաձայնվում է, որ Ներդրումային ընկերությունը պատասխանատվություն չի կրում՝

6.1.1. Հաճախորդի որևէ վնասների և/կամ բաց թողնված օգուտների համար.

6.1.2. որևէ երրորդ անձի գործողության և/կամ անգործության համար, ներառյալ՝ Վաճառողի, Ընկերության գործընկերների, այդ թվում նաև, բայց չսահմանափակվելով՝ թղթակից (կորեսպոնդենտ) բրոկերների/ներդրումային ընկերությունների, Հարթակի սեփականատիրոջ և/կամ ցանկացած այլ անձանց գործողության և/կամ անգործության համար,

6.1.3. Արտարժույթային Ռիսկերի հետևանքով Հաճախորդի կրած որևէ կորուստի, վնասի կամ այլ բացասական ֆինանսական հետևանքների համար, անկախ այդ ռիսկերի առաջացման պատճառներից: Արտարժույթային Ռիսկերն ամբողջությամբ

կրում է Հաճախորդը, և վերջինս պարտավորվում է համապատասխանաբար գնահատել այդ ռիսկերը նախքան որևէ գործարքի իրականացումը,

6.1.4. Հարթակում տեխնիկական խափանումների կամ ցանկացած այլ տեխնիկական և/կամ Հարթակին հասանելիության խնդիրների համար,

6.1.5. Հիմնական պայմաններով և այդ պայմաններին կից հավելվածներով, ներառյալ՝ սույն Ռեպո պայմաններով, սահմանված Ներդրումային ընկերության պատասխանատվությունը սահմանափակող այլ դեպքերում:

LONG-TERM REPO AGREEMENT

1. GENERAL PROVISIONS

1.1. These Long-Term Repo Terms (hereinafter “Repo Terms”) are an integral part of the General Terms of Business (hereinafter also “General Terms”) of “Freedom Finance Armenia” LLC (hereinafter “Investment Company”), which are available on the official website of the Investment Company at the following address: <https://ffin.am/documents/>.

1.2. The Client accepts and agrees that these Repo Terms will govern the Long-Term Repo Transaction, the General Terms, and the appendices to the General Terms, including but not limited to them.

1.3. The Repo Terms regulate the relations arising between the Investment Company and the Client from Long-Term Repo Transactions. Relations not regulated by the Repo Terms are governed by the General Terms. The terms used in these Repo Terms shall have the same meaning as defined in the General Terms unless otherwise specified in the Repo Terms.

2. REPO TRANSACTION

2.1. Under the Repo Transaction, the Client acquires securities from “Freedom Finance Europe” LLC (hereinafter also “Seller”) and undertakes to pay a certain amount (hereinafter also “Acquisition Date”), and on the Maturity Date (hereinafter also “Maturity Date”), the Client sells the acquired securities back to the Seller (hereinafter also “Repo Transaction”).

2.2. The Repo Transaction – the purchase/sale of securities – shall be executed only in US Dollars or Euros.

2.3. The minimum amount required to conclude a Repo Transaction is USD 100 (hundred) or EUR 100 (hundred).

2.4. The Repo Transaction may be concluded for a term of 3, 6, or 12 months. The choice of term is made by the Client.

2.5. Payments under Repo Transactions may be made via the D-Account. Trading is not available through the D-Account. Regulations related to the D-Account are defined by the

General Terms.

2.6. By submitting an instruction to conclude a Repo Transaction, the Client agrees that the Investment Company may perform all necessary actions on behalf of the Client to execute the Repo Transaction with the Seller, including but not limited to: calculating the Repo Transaction, including transfers, transferring and retransferring the securities without additional consent and/or instruction from the Client (acceptance-free).

3. PROCEDURE FOR CONCLUDING THE REPO TRANSACTION

3.1. To conclude a Repo Transaction, the Client shall send a relevant instruction to the Investment Company via the Platform (hereinafter also “Instruction”). The Instruction must contain the term, currency, and corresponding expected income. Other requirements for the form and/or content of the Instruction may be defined by the General Terms and/or the Company via the Platform.

3.2. The Client acknowledges and confirms that:

3.2.1. The Investment Company has the right to refuse to execute the Instruction if it does not meet any of the requirements of the Repo Terms and/or if the Client’s available funds are insufficient to conclude the Repo Transaction, and/or in other cases defined by the General Terms and/or these Repo Terms;

3.2.2. The Seller has the right at its discretion and without any adverse consequences to refuse to conclude the Repo Transaction. The Client acknowledges and confirms that the decision to conclude a Repo Transaction is made by the Seller and not the Investment Company;

3.2.3. The Investment Company does not provide any investment advice regarding any Repo Transaction;

3.2.4. Before concluding the Repo Transaction, including giving an Instruction, the Client has received financial, legal, tax, and other professional advice from third-party specialists and has ensured that the Repo Transaction fully complies with applicable laws and regulations and investment objectives;

3.2.5. The Client acknowledges and confirms that execution of any Instruction cannot be pre-determined or guaranteed in advance, and the Investment Company makes no warranties regarding execution of any Instruction;

3.2.6. The Client acknowledges and confirms that the Investment Company is not a party to the Repo Transaction.

4. EXECUTION OF CALCULATIONS UNDER THE REPO TRANSACTION

4.1. Interest is calculated for the entire term of the Repo Transaction on the day the Client's Instruction is executed and paid into the Client's sub-account with trade restrictions on the same day, becoming available to the Client on the Maturity Date at 12:00 p.m. Yerevan time (in Euros or US Dollars).

4.2. The quantity of base financial instruments transferred to the Client's account in return for funds used from any of the Client's accounts shall be rounded up.

4.3. The paid interest is not cumulative and will not accrue daily until it reaches the minimum amount of 0.01 cents/eurocents.

4.4. The difference between purchase and sale prices - the amount of interest- will be calculated based on the following interest rates:

- on the balance in USD, the interest accrued at the floating interest rate based on the SOFR*, and
- on the balance in EUR, the interest accrued at the floating interest rate based on Euribor 1** week.

*SOFR – Secured Overnight Financing Rate, published by the New York Fed, updated daily (approx. 8:00 a.m. EST / 5:00 p.m. Yerevan time):

<https://www.newyorkfed.org/markets/reference-rates/sofr>

**Euribor 1 week – Euro Interbank Offered Rate for 1-week maturities, published by The European Money Markets Institute: <https://www.emmibenchmarks.eu/benchmarks/euribor/>

4.5. The fees for services provided by the Investment Company are set forth in Appendix 3 to the General Terms, published at: <https://ffin.am/documents/>

5. RISKS

5.1. Repo is a high-risk transaction and may not be suitable for most investors.

5.2. Any Repo Transaction is subject to a number of risks. The below list of risks is not exhaustive and should be used as a guide:

5.3. The Repos are high-risk transactions entail a counterparty credit risk, whereby investors are exposed to the inability of the Counterparty to perform its obligations under the relevant Repo. Each Counterparty is exposed to market price risk, interest rate risk, credit risk, liquidity

risk, currency risk and capital risk arising from the financial instruments it holds. Each Counterparty's obligations under The Repo is unsubordinated and unsecured obligations of the Counterparty and will rank pari passu with its other unsubordinated and unsecured obligations.

5.4. Repos may not be a suitable investment for all investors. Before entering into a Repo Transaction, the Client must decide whether such an investment suits their goals and experience. The Client should:

- have sufficient knowledge and experience to make a meaningful evaluation of the Repos, the merits and risks of investing in the Repos;
- have access to, and knowledge of, appropriate analytical tools to evaluate, in the context of its particular financial situation and the investment(s) it is considering, an investment in the Repos and the impact the products will have on the Client's overall investment portfolio;
- have sufficient financial resources and liquidity to bear all of the risks of an investment in the Repos;
- understand thoroughly the contractual documentation governing Repos, underlying securities and underlying obligations and be familiar with the behavior of financial markets and of any financial variable which might have an impact on the return on the Repos; and
- be able to evaluate possible scenarios for economic, interest rate and other factors that may affect the Client's investment and its ability to bear the applicable risks.

5.5. The Client shall also consult the Client's own tax adviser as to the tax consequences of investments in the Repo Transaction.

5.6. The Repos do not represent a claim against any issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person in respect of their underlying assets and the Client will not have any right of recourse under the Repos to any such issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person. The Repo is not in any way sponsored, endorsed or promoted by any issuer, reference entity, sponsor, manager or other connected person in respect of any underlying asset and such entities have no obligation to take into account the consequences of their actions on any party to the Repos.

5.7. The Client understands and agrees that if the Client decides to terminate any Repo before maturity (as specified below) the Client may, under the applicable Repo terms, receive an early termination amount credited back to the Client's Account, but no Interest Amount accrued thereto, in each case less any applicable taxes, fees, commissions, or other costs (including brokerage fees).

5.8. The Client understands and agrees that the Company, each counterparty, and their respective subsidiaries play various roles in the execution and distribution of the repo transaction. In performing these functions, the economic interests of the Company, each counterparty, and their subsidiaries may be biased or potentially conflict with the interests of the Client as an investor in the transaction. Furthermore, the business activities of the

Company, each counterparty, and their respective subsidiaries—including hedging and trading activities—may result in economic interests that conflict with those of the Client. It is also possible that the hedging or trading activities of the Company, each counterparty, and their respective subsidiaries may generate substantial profits for them, even while the value of the repo transactions decreases.

6. LIABILITY

6.1. The Client agrees that the Investment Company is not liable for:

6.1.1. Any loss or missed profit of the Client;

6.1.2. Actions/omissions of third parties, including the Seller, Company's partners, including correspondent brokers/investment companies, platform owner or other parties;

6.1.3. For any loss, damage, or other adverse financial consequences incurred by the Client as a result of foreign exchange risks, regardless of the causes of such risks. The Client bears full responsibility for foreign exchange risks and undertakes to properly assess those risks before executing any transaction.

6.1.4. For any technical failures on the Platform or any other technical and/or accessibility issues related to the Platform.

6.1.5. Any other liability-limiting cases defined in the General Terms and appendices, including these Repo Terms.

ДОЛГОСРОЧНАЯ СДЕЛКА РЕПО

1. ОСНОВНЫЕ ПОЛОЖЕНИЯ

1.1. Настоящие условия долгосрочной сделки РЕПО (далее – Условия РЕПО) являются неотъемлемой частью Основных условий бизнеса (далее – Основные условия) ООО «Фридом Финанс Армения» (далее – Инвестиционная компания), опубликованных на официальном веб-сайте Инвестиционной компании по адресу: <https://ffin.am/documents/>.

1.2. Клиент принимает и соглашается с тем, что к долгосрочной сделке РЕПО, в том числе, но не ограничиваясь, будут применяться настоящие Условия РЕПО, Основные условия, а также приложения к Основным условиям.

1.3. Условия РЕПО регулируют отношения, возникающие между Инвестиционной компанией и Клиентом в связи с долгосрочными сделками РЕПО. Отношения, не урегулированные настоящими Условиями РЕПО, регулируются Основными условиями. Термины, использованные в настоящих Условиях РЕПО, имеют те же значения, что и в Основных условиях, если иное не предусмотрено настоящими Условиями РЕПО.

2. СДЕЛКА РЕПО

2.1. В рамках сделки РЕПО Клиент приобретает ценные бумаги у ООО «Фридом Финанс Европа» (далее также – Продавец) и обязуется уплатить за них определенную сумму (далее – День приобретения), а в день погашения (далее – День погашения) обязуется продать приобретенные ценные бумаги обратно Продавцу (далее – Сделка РЕПО).

2.2. Сделка РЕПО, то есть купля-продажа ценных бумаг, осуществляется исключительно в долларах США и евро.

2.3. Минимальная сумма для заключения сделки РЕПО составляет 100 (сто) долларов США или 100 (сто) евро.

2.4. Сделка РЕПО может быть заключена сроком на 3, 6 или 12 месяцев. Срок выбирается Клиентом.

2.5. Оплата по сделкам РЕПО может осуществляться через D-счет. Торговля через D-счет недоступна. Положения, касающиеся D-счета, установлены в Основных условиях.

2.6. Направляя Поручение на заключение сделки РЕПО, Клиент соглашается с тем, что

Инвестиционная компания от имени Клиента осуществляет все необходимые действия для исполнения сделки РЕПО между Клиентом и Продавцом, включая, но не ограничиваясь, осуществлением расчетов, переводом и обратным переводом ценных бумаг без дополнительного согласия и/или поручения Клиента (без акцепта).

3. ПОРЯДОК ЗАКЛЮЧЕНИЯ СДЕЛКИ РЕПО

3.1. Для заключения сделки РЕПО Клиент обязан направить соответствующее Поручение Инвестиционной компании через Платформу (далее – Поручение). Поручение должно содержать срок сделки РЕПО, валюту и предполагаемый доход за соответствующий период. Основные условия и/или Платформа могут предусматривать дополнительные требования к форме и содержанию Поручения.

3.2. Клиент принимает и подтверждает, что:

3.2.1. Инвестиционная компания вправе отклонить Поручение в случае несоответствия требованиям, установленным настоящими Условиями РЕПО, и/или при недостаточности денежных средств, доступных Клиенту, и/или в других случаях, предусмотренных Основными условиями и/или настоящими Условиями РЕПО.

3.2.2. Продавец вправе по собственному усмотрению и без каких-либо негативных последствий отказаться от заключения сделки РЕПО. Клиент признает и подтверждает, что решение о заключении сделки РЕПО принимает Продавец, а не Инвестиционная компания.

3.2.3. Инвестиционная компания не предоставляет Клиенту инвестиционных консультаций по сделкам РЕПО.

3.2.4. До заключения сделки РЕПО, включая направление Поручения, Клиент получил финансовую, правовую, налоговую и иную профессиональную консультацию от третьих лиц и убедился, что заключение сделки РЕПО соответствует применимому к нему законодательству и регулированиям, а также его инвестиционным целям.

3.2.5. Клиент признает и подтверждает, что выполнение любого Поручения не может быть заранее определено или гарантировано, и Инвестиционная компания не предоставляет никаких гарантий в отношении выполнения Поручений.

3.2.6. Клиент признает и подтверждает, что Инвестиционная компания не является стороной сделки РЕПО.

4. ОСУЩЕСТВЛЕНИЕ РАСЧЕТОВ ПО СДЕЛКЕ РЕПО

4.1. Процентные суммы по сделке РЕПО начисляются в день исполнения Поручения Клиента и выплачиваются на ограниченный торговый субсчет Клиента в тот же день, становясь доступными в День погашения сделки РЕПО в 12:00 по ереванскому времени (в

долларах США или евро).

4.2. Количество базовых финансовых инструментов, переданных на счет Клиента в обмен на использованные свободные денежные средства по сделке РЕПО, округляется вверх.

4.3. Начисленные проценты не являются накопительными и не начисляются ежедневно, если не достигли минимальной суммы в 0,01 цента/евроцента.

4.4. Разница между ценой покупки и продажи – размер процентного дохода рассчитывается на основе следующих процентных ставок:

- по остаткам в долларах США — на основе плавающей процентной ставки SOFR*;
- по остаткам в евро — на основе 1-недельной плавающей ставки Euribor**

*SOFR – Ставка обеспеченного овернайт-финансирования, публикуется Федеральным резервным банком Нью-Йорка на сайте: <https://www.newyorkfed.org/markets/reference-rates/sofr>

** Euribor 1 week – Евро межбанковская ставка предложения (1 неделя), публикуется The European Money Markets Institute на сайте: <https://www.emmibenchmarks.eu/benchmarks/euribor/>

4.5. Тарифы за услуги, предоставляемые Инвестиционной компанией, установлены в Приложении 3 к Общим условиям, опубликованном на официальном сайте Инвестиционной компании: <https://ffin.am/documents/>.

5. РИСКИ

5.1. РЕПО является высокорисковой сделкой и может не подходить большинству инвесторов.

5.2. Любая сделка РЕПО сопряжена с рядом рисков. Перечень и описание рисков, приведенных ниже, не являются исчерпывающими и должны использоваться лишь в качестве ориентировочной информации.

5.3. РЕПО являются высокорисковыми сделками, которые предполагают наличие кредитного риска контрагента, в результате чего инвесторы могут столкнуться с неисполнением другой стороной соответствующих обязательств, установленных сделкой РЕПО. Каждая из сторон подвержена риску изменения рыночной цены, процентной ставки, кредитному риску, риску ликвидности, валютному риску и риску капитала, вытекающим из принадлежащих ей финансовых инструментов. Обязательства каждой из

сторон по сделкам РЕПО представляют собой необеспеченные обязательства, находящиеся под юрисдикцией другой стороны сделки, и будут классифицироваться **pari passu** (на равных условиях) с её другими не обеспеченными обязательствами.

5.4. РЕПО могут не подходить для всех инвесторов. Прежде чем инвестировать в любое РЕПО, Клиент должен самостоятельно определить, соответствует ли такая инвестиция его собственным инвестиционным целям и опыту, а также любым другим факторам, которые могут иметь для него значение в связи с такими инвестициями. В частности, Клиент должен:

- иметь достаточные знания и опыт для проведения значимой оценки РЕПО, преимуществ и рисков инвестирования в РЕПО;
- иметь доступ и знание соответствующих аналитических инструментов для оценки в контексте своего конкретного финансового положения и инвестиций, которые он рассматривает, инвестиции в РЕПО и влияние продуктов на общий инвестиционный портфель Клиента;
- иметь достаточные финансовые ресурсы и ликвидность, чтобы нести все риски инвестиций в РЕПО;
- тщательно понимать договорную документацию, регулирующую операции РЕПО, базовые ценные бумаги и базовые обязательства, а также быть знакомым с поведением финансовых рынков и любой финансовой переменной, которая может повлиять на доходность операций РЕПО;
- иметь возможность оценить возможные сценарии экономики, процентной ставки и других факторов, которые могут повлиять на инвестиции Клиента и его способность нести соответствующие риски.

5.5. Клиент обязан проконсультироваться со своим налоговым консультантом по вопросам налогообложения доходов от сделок РЕПО.

5.6. РЕПО не представляет собой требования к какому-либо эмитенту, базовой организации, спонсору, менеджеру или другому связанному лицу в отношении их базовых активов, и Клиент не будет иметь никаких прав регресса по сделкам РЕПО к любому такому эмитенту, справочной организации, спонсору, менеджеру или другому связанному лицу. РЕПО никоим образом не спонсируется, не одобряется и не продвигается каким-либо эмитентом, справочной организацией, спонсором, менеджером или другим связанным лицом в отношении любого базового актива, и такие организации не обязаны принимать во внимание последствия своих действий для любой стороны РЕПО.

5.7. Клиент понимает и соглашается с тем, что если Клиент решит прекратить какоелибо РЕПО до наступления срока погашения (как указано ниже), Клиент может, в соответствии с применимыми условиями РЕПО, получить сумму досрочного прекращения, зачисленную обратно на Счет Клиента, но без начисленной суммы процентов начисленных на нее, в каждом случае за вычетом любых применимых налогов, сборов, комиссий или других расходов (включая брокерские сборы).

5.8. Клиент осознаёт и соглашается с тем, что Компания, каждый контрагент и их соответствующие дочерние компании играют различные роли в заключении и распространении сделок РЕПО. При осуществлении этих функций экономические интересы Компании, каждого контрагента и их дочерних компаний могут быть предвзятыми или потенциально противоречить интересам Клиента как инвестора, участвующего в сделках. Кроме того, предпринимательская деятельность Компании, каждого контрагента и их соответствующих дочерних компаний, включая хеджирование и торговые операции, может привести к возникновению конфликта между их экономическими интересами и интересами Клиента. Возможно, что хеджирование или торговая деятельность Компании, каждого контрагента и их дочерних компаний может приносить им значительную прибыль, тогда как стоимость сделок РЕПО для Клиента снижается.

6. ОТВЕТСТВЕННОСТЬ

6.1. Клиент признает и соглашается, что Инвестиционная компания не несет ответственности:

6.1.1. за любые убытки и/или упущенную выгоду Клиента;

6.1.2. за действия и/или бездействие третьих лиц, включая Продавца, партнеров Компании, корреспондентских брокеров/инвесткомпаний, владельца Платформы и других лиц;

6.1.3. За любые убытки, ущерб или иные негативные финансовые последствия, понесённые Клиентом в результате валютных рисков, независимо от причин возникновения таких рисков. Валютные риски полностью несёт Клиент, и он обязуется должным образом оценить такие риски до совершения какой-либо сделки.

6.1.4. За технические сбои на Платформе либо любые иные технические и/или проблемы с доступом к Платформе.

6.1.5. В иных случаях ограничения ответственности Инвестиционной компании, установленных Основными условиями и приложениями к ним, включая настоящие Условия по сделке РЕПО.